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Registratienummer 

(In te vullen door de raadsgriffier) 

 

Datum: 5 september 2019 

Aan de voorzitter van de raad. 

 

 

Onderwerp: Beschikbaarheid sportvelden door droogte 

 

Het college wordt verzocht de volgende vragen schriftelijk/ mondeling te beantwoorden: 

 
- De gemeente heeft onlangs gecommuniceerd dat de natuurgrasvelden van sportclubs in 

Middelburg met een enkele uitzondering tot 21 september niet gebruikt mogen worden. Heeft het 
college in beeld wat dat voor de verschillende sportclubs betekent?? 

- De maatregelen zijn vergelijkbaar als vorig jaar en naar verwachting een probleem dat zich ook de 
komende zomers met enige regelmaat zal voordoen. Op welke manier denkt het college te 
anticiperen op deze gevolgen door de klimaatstijging? 

- De PZC bericht 5 september dat het o.a. clubs in Vlissingen, Oost-Souburg en Terneuzen wél lukt 
om de wedstrijdn in deze periode te laten spelen, maar dat dit in Middelburg niet lukt omdat geen 
van de gemeentelijke wedstrijdmatten ‘wedstrijdfit’ is. Wat zegt dit over het gemeentelijk beheer 
van de velden? Welke analyse maakt het college in vergelijking tot een aantal buurgemeenten? 

- Een club als bijvoorbeeld voetbalvereniging Zeelandia Middelburg met ruim 1300 leden wordt door 
de maatregelen vanwege de droogte voor het tweede jaar op rij voor grote problemen gesteld. 
Vindt het college het nog uit te leggen dat de club jaarlijks 12 maanden huur betaald maar daarvan 
nauwelijks 8 maanden gebruik van de velden kan maken? 

- Kunstgrasvelden zouden een oplossing voor Zeelandia Middelburg maar mogelijk ook nog andere 
sportclubs kunnen zijn. Klopt het dat er voor Zeelandia Middelburg geld is gereserveerd in de 
begroting voor een tweede kunstgrasveld? In hoeverre ziet het college mogelijkheden om clubs al 
dan niet versneld de komende jaren met extra kunstgrasvelden meer garantie te bieden voor het 
kunnen beoefenen van hun sport in deze periode van het jaar? 

- In het verleden is gecommuniceerd dat sproeien geen optie is voor de velden. Zouden er, 
bijvoorbeeld door het aanleggen van ondergrondse opslag van regenwater in waterbergingen, 
geen mogelijkheden gecreëerd kunnen worden om toch te sparen voor besproeien in de zomer? 
Of ziet het college andere oplossingen? 

 

Toelichting: 

De PvdA werd de afgelopen weken opnieuw geconfronteerd met krantenberichten én mededelingen van de 
gemeente dat de natuurgrasvelden van sportclubs in Middelburg door de droogte pas laat in september te 
gebruiken zijn. We vangen geluiden op dat in ieder geval de grootste club van Middelburg hierdoor in grote 
problemen komt. De PvdA is benieuwd welke oplossingen het college ziet om clubs meer maanden in het 
jaar hun velden te laten gebruiken.    
 

 

Ondertekening en naam 

 

Jeroen Louws 

 

 


